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Op 10 december 2019 is de motie M17.1 " Sliedrecht watertappunten" aangenomen door de 
Gemeenteraad. Met deze college informatiebrief informeren wij u over de afdoening van deze 
motie. 

 
De Gemeenteraad heeft het College verzocht om: 
1. In samenwerking met waterbedrijf Oasen een plan uit te werken om watertappunten op 

drukbezochte locaties te plaatsen; 
2. In ieder geval te onderzoeken of het mogelijk is om watertappunten aan te leggen op de 

volgende voorgestelde locaties: trapveldje op de Stationsweg (onder het viaduct) en/of naast de 
Rooms Katholieke Kerk op de Stationsweg, bij de haven in Sliedrecht (achter het Raadhuis) en 
Burgemeester Winklerplein; 

3. De subsidieregeling voor watertappunten actief onder de aandacht van de schoolbesturen te 
brengen; 

4. De raad in het eerste kwartaal van 2020 te informeren over de resultaten van het onderzoek en 
de financiële consequenties; 

5. Om voor een periode van een halfjaar actief de inwoners van Sliedrecht te informeren over de 
watertappunten (bijv. op de website gemeente, sociale media, Gemeentegids etc.). 

 
Activiteiten realisatie watertappunten gemeente Sliedrecht 
In juli 2019 is er overleg geweest tussen de gemeente Sliedrecht en waterbedrijf Oasen. Aanleiding 
voor het overleg was een verkenning naar de plaatsing van drinkwatertappunten in de openbare 
ruimte van de gemeente Sliedrecht. Gezamenlijk zijn op basis van criteria van Oasen en 
kansenrijke locatie van de gemeente Sliedrecht, een aantal punten nader beschouwd. Vanuit 
waterbedrijf Oasen zijn voorwaarden verbonden aan een watertappunt, zoals de afstand tot het 
bestaande drinkwaternetwerk (maximaal 15 meter) en doelgroepen voor het gebruik van de het 
watertappunt. Resultaat van het gesprek was een verkenning door waterbedrijf Oasen op de 
volgende locaties: 
 Trapveldje op de Stationsweg (onder/ nabij het viaduct) 
 Langs de haven van Sliedrecht, achter het Raadhuis 
 Bij de opstapplaats van de watertaxi 

In september 2019 heeft de gemeente Sliedrecht aan waterbedrijf Oasen gevraagd om twee 
andere locaties te onderzoeken. De betreffende locaties zijn: 
 Synagoge aan de Rivierdijk, gelegen langs het fietsknooppunten netwerk 
 Wandelknooppunt Stationsweg/ Kerkbuurt, nabij de kerk 

Alle genoemde locaties zijn door waterbedrijf Oasen negatief beoordeeld. Het niet op de gewenste 
afstand aanwezig zijn van toereikende infrastructuur was voor waterbedrijf Oasen veelal een 
beperking om deze locaties verder uit te werken. Daarnaast was bij een aantal locaties, waaronder 
de Rivierdijk, een beperking in het kader van de volksgezondheid. Het volksgezondheidsaspect 
betreft bacteriële aspecten, wat met name afhankelijk van de kenmerken van het waternet van 
Oasen op de betreffende locatie. Dit risico is hoog als een watertappunt zich aan het einde van een 
netwerk bevind. 



Een watertappunt op het Burgemeester Winklerplein is een locatie waar Oasen in een eerder 
stadium negatief over geadviseerd heeft. Deze plek is een locatie waar voornamelijk mensen uit 
Sliedrecht komen, die hier een relatief beperkte periode verblijven. Daarnaast heeft Oasen de 
ervaring dat op vergelijkbare locaties een bezwaar kan komen van ondernemers op het plein. 

 
Door Oasen is aangegeven dat als er vanuit de gemeente Sliedrecht nieuwe suggesties zijn voor 
een tappunt voor drinkwater, Oasen samen met de gemeente de technische en ruimtelijke 
haalbaarheid bekijkt. 

 
Naar aanleiding van de motie is onderzoek gedaan naar een tappunt voor drinkwater op het 
Stationsplein. Deze locatie is positief beoordeeld door Oasen. In het voorjaar wordt er een tappunt 
voor drinkwater op het Stationsplein in Sliedrecht gerealiseerd (informatie ontvangen van Oasen). 
De realisatie van dit punt is een samenwerking tussen Oasen en NS . Een tappunt bij station 
Sliedrecht Baanhoek bleek niet mogelijk vanwege het niet aanwezig zijn van geschikte leidingen in 
de omgeving. 

 
Op basis van bovenstaande doen wij in onze optiek punt 1, punt 2 en punt 4 van de motie af. 

 
Watertappunten op schoolpleinen 
Oasen is bekend met de subsidieregeling, maar plaatst geen tappunten op schoolpleinen. Reden 
hiervoor is dat Oasen slechte ervaringen heeft met buitentappunten op locaties waar geen 
doorlopend verbruik op zit. Bij schoolpleinen is sprake van piekverbruik op een paar momenten per 
dag. De ervaring is dat op de tijden daarbuiten het tappunt te weinig gebruikt wordt, waardoor het 
water te lang stil staat en tevens kan opwarmen. Dit vindt Oasen niet verantwoord vanuit het 
oogpunt van de waterkwaliteit en volksgezondheid. Daarnaast is er veelal minder sociale controle 
op rustige tijden, waardoor de kans op vandalisme en vervuiling van het tappunt toeneemt. 

 
Op basis van bovenstaande wordt geen invulling gegeven aan punt 3 van de motie af. 

 
Inwoners gemeente Sliedrecht informeren over watertappunten 
Het actief informeren van de inwoners van Sliedrecht over de beschikbaarheid van watertappunten 
is een punt van aandacht op het moment dat de watertappunten zijn gerealiseerd. Hierbij wordt 
tevens aandacht gegeven aan gezondheidsaspecten van water en de reductie van PET flesjes. 

 
Op basis van bovenstaande doen wij in onze optiek punt 5 van de motie af. 
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